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Saksliste 

S-sak   41/2023-25: Anmeldelse av Kistrand og Olderfjord Idretts- og bygdelag for brudd på NIFs lov 
§ 10-1 (4) 
 
Bakgrunnen saken er at Hatterrennet planlegges gjennomført den 24.03.24, uten at de har vedtatt 
innmeldelse i skiforbundet.  
 
Oppsummert så er det helt klart at dette arrangementet er et arrangement som faller inn under 
Finnmark skikrets sitt eierskap. 
 
Vi ønsker også å påpeke at deltakere i idrettsarrangement ikke vil være sikret ved uhell og skader 
som skjer som ledd av å være deltaker. Den enkeltes reiseforsikring gjelder som den store 
hovedregel ikke i organiserte idrettskonkurranser. Det er derfor at det er et krav om å løse 
engangslisenser til mosjonister som ikke har sesonglisens. Det er videre et krav om at idrettslaget 
selv skal ha tegnet ansvarsforsikring for den aktivitet de arrangerer.  
 
For Finnmark skikrets sin del så beklager vi at KOIB ikke ønsker å være medlem av skifamilien i 
Finnmark skikrets. Vi ønsker å tilrettelegge for størst mulig aktivitet og flest mulige skiløpere. Ved å 
være medlem vil dere få tilgang til profileringen vi har gjennom egne kanaler, dere vil få innpass på 
terminlisten, og ikke minst, så unngår vi at f eks Hatterrennet og Stil-Bil rennet legges på samme dag.  
 
Vi ønsker at Hatterrennet skal kunne arrangeres - også i år. Som en ad-hoc løsning foreslår vi at 
KOIB tar kontakt med en nærliggende klubb som er tilsluttet skiforbundet. Denne klubben kan 
være samarbeidende arrangør, og stå for den tekniske og formelle biten av arrangementet. 
På denne måten vil alle forsikringsordninger og ansvarsforhold ivaretas. Skikretsen kan bistå i denne 
kontakten. På sikt ber vi likevel om at KOIB revurderer standpunktet om innmelding i skiforbundet. 
Finnmark skikrets håper på en løsning til det beste for alle her. Vi ønsker ikke å komme i en situasjon 
hvor vi ser oss nødt til å informere om formalitetene rundt dette i forkant av rennet, dersom 
KOIB opprettholder sitt standpunkt.  
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Vedtak:  

Styret i Finnmark skikrets ser seg dessverre nødt til å anmelde Kistrand og Olderfjord Bygde 

og Idrettslag (KOIB)  til NIF for brudd på NIFs lov § 11-1 jf § 10-1 fjerde ledd. 

 

Kretsstyret ber kretsleder Thomas Darell om å sende inn den formelle anmeldelsen av KOIB til 

idrettsforbundet.  


